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Skrivelse angående Boultbee och den ”långsiktiga satsningen” 

 

När den borgerliga majoriteten valde att sälja ut stadens centrumanläggningar var ett av 

utförsäljningskriterierna att köparen skulle vara ”långsiktig” med ett ansvar för framtiden. Ett 

flertal potentiella köpare sållades bort för att de inte ansågs uppfylla detta kriterium.  

Den valda köparen Boultbee hade ett tidigare register av många snabba försäljningar, vilka 

dock viftades bort av majoriteten med en försäkran om att man hade ett muntligt löfte om 

kommande satsningar. 

 

Nu ser vi vad detta löfte var värt och hur Boultbee har hanterat stadens förtroende. Ringens 

köpcentrum är redan utbjudet till försäljning och fler lär vara på gång. För affärsidkarna som 

redan tidigare aviserats om stora hyreshöjningar har det blivit en osäker framtid. För 

stockholmarna har det blivit en mycket dålig affär.  

 

Vi önskar nu en redovisning av vilka löften stadens ledning anser sig ha fått, hur man kommer 

att kommunicera med Boultbee i denna fråga och hur man i framtiden kommer att hantera 

frågan om ”långsiktigheten” när det gäller att låta privata intressen ta över stadens egendom. 
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